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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

01. november 2022 kl. 16:15-18:15  

 

STED 

Personalerummet 

 

DELTAGERE 

Emilie Baldur Hansen, Hans Henrik Petersen, Pernille Koefoed Steen Lenzner, Thomas Petersen, Vivi 

Guldgager, Janni Olsen, Randi Stokholm Hansen, Linette Rønne Johansen, Anders Knudsen 

 

 

Dagsorden: 

 

1) Fra elevrådet 
Uddybende beskrivelse:  

 

 

Referat: 

Boden er startet op og det går fint. Enkelte glemmer at komme til vagterne, så 

nogle står mere end andre. Boden har åbent hver dag i 12 frikvarteret. 

Overskuddet skal gå til velgørenhed en og til skolefesten. 

Der er elevrådsmøde på torsdag, og her skal man tale om hvad god undervisning 

er.  

 

 

2) Madordning 
Uddybende beskrivelse:  

Status på madordning. Rammer: Pris pr. kuvert: 30 kr. inkl. levering. Bestilling 

og betaling? Hvor mange kuverter skal vi aftage pr. dag/uge? Levering? 

(tidspunkt, hvilke dage?) Krav til materiel/maskiner/hvidevarer på skolen? 

Øvrige ressourcekrav til skolen? (f.eks. anslået tid pr. dag) Generelle vilkår? 

(kontraktens løbetid og opsigelse, min. antal kuverter pr. dag/uge, flere?) 

 

Referat:  

Pernille har trukket på smilebåndet af referatet fra sidste møde 😉. 

Der er møde på Allikelund hvor Pernille og Anders taler med direktøren om 

hvordan vi evt. kan få en lokal løsning. 

Skolemad.nu er it-udbyder til platform hvor man kan bestille skolemad. 

Erfaringen siger, at det vil være ca. 20% af eleverne der benytter tilbuddet, 

mest i midten/slutningen af ugen. Det vil tage 3-6 mdr. at etablere et 

samarbejde med madleverandør. Skolemad.dk er også it-leverandør. 

LT-Catering i Slagelse er en mulig leverandør, men det er uvist om de vil 

levere, idet de ikke vender tilbage på henvendelser. 

 

 

 

DATO 

27. september 

2022 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Anders Knudsen 

Nyrupskolen 

Telefon, direkte: 59 53 46 04 

Kalundborg Kommune 

Nyrupvej 99 

4400 Kalundborg 
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3) Renovering af elevtoiletter 
Uddybende beskrivelse:  

Skolebestyrelsen deler elevernes ønske om at få renoveret elevtoiletterne på 

skolen. Strategi og handlemuligheder for renoveringen ønskes drøftet. 

 

Referat:  

Henriette fra Børn- og Familieudvalget kunne ikke deltage i vores møde pga. 

valget.  

Hans Henrik kommer og tager billeder af toiletterne og skriver derefter en 

ansøgning til Team ejendom og Børne- og Familieudvalget. 

 

 

4) Refleksioner efter ”Skole og forældres” oplæg 
Uddybende beskrivelse:  

Der ønskes en drøftelse af indtryk og refleksioner opstået på baggrund af 

”Skoles og forældres” oplæg for Skolebestyrelser den 20. september 2022 på 

Skolen på Herredsåsen (se bilag). 

 

Referat:  

Ønske om debat af pædagogisk flow/pædagogiske principper i elevernes 

skoleforløb. Størst opmærksomhed omkring indskolingen. 

Der ønskes en debat om metoder for kommunikation til forældre idet der er 

forskellig tilgang til f.eks. Meebook og OneNote. 

Det synes lidt tilfældigt hvordan lærerne griber undervisningen og 

kommunikationen an. 

Alle klasser arbejder sammen på klasseniveau, men vi arbejder hårdt på at det 

bliver på teamniveau. 

Skolebestyrelsen bør lave principper om ovenstående. 

Der bør arbejdes intensivt med Trivselsmålingen, herunder f.eks. elevernes 

medindflydelse på undervisningen. 

Ønske om et længere Skolebestyrelsesmøde først på skoleåret, hvor der drøftes 

hvilke temaer året skal indeholde. Trivselsmålingen skal være udgangspunktet. 

 

 

5) Skolebestyrelsens årsberetning 
Uddybende beskrivelse:  
Fra årshjulet. Skolebestyrelsen skal beslutte form på årsberetningen samt give stikord til 
formuleringer/emner. 

 

Referat:  

Forslag om at Skolebestyrelsen aflægger årsrapport til skolefesten. 

Sættes på skolebestyrelsens dagsorden i januar. 

 

6) Budgetopfølgning 
Uddybende beskrivelse:  
Fra årshjulet. Skoleledelsen fremlægger budgetopfølgning 

 

Referat:  

Skolebestyrelsen ønsker at få hovedtal fremlagt som status på hvert møde. 

 

Vi skal spare på driftsudgifterne. Klb. kommunen har bedt os om at holde igen 

med driftsudgifter. Vi lander tæt på 0, men vil gerne gå ud med et lille 

overskud. Lige nu har vi en forbrugsprocent på ca. 97. I løbet af indeværende 

år har vi som bekendt lavet investeringer i tech-lab og udskolingen.  
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7) Nyt fra SFO 
Uddybende beskrivelse:  
 
Status på SFO’en. 

 

Referat:  

Der er godt gang i SFO’en. Stadig ca. 200 tilmeldte børn. Vi er nu fuldtallige i 

personalegruppen, idet Simon er tiltrådt som ny pædagog.  

Efterårsferien gik rigtig godt på trods af at ikke alle tilmeldte børn mødte op. 

Dette er et opmærksomhedspunkt til kommende forældremøder. 

Turen til Den blå Planet var rigtig god. 

 

 

8) Nyt fra Skoleledelsen 
Uddybende beskrivelse:  

Status på skolen. 

 

Referat:  

 

Ny indskolingsleder pr. 1. december er Anne-Mette Lund-Konggaard. Hun 

kommer fra en stilling som skoleleder på Skolen på Herredsåsen. AMLK skal 

være indskolings- og SFO-leder.  

En lærer har sagt op og stillingsopslaget er lavet. 

Vi går i gang med fagfordeling og skema, som er klart medio januar. 

 

 

 

 

9) Eventuelt 
Uddybende beskrivelse: 

 

 

Referat: 

Skolefoto er på vej – nok efter jul. Vi bør undersøge en lokal mulighed. 

”Børnefoto” er en mulighed. 

 

Opfordring til at deltage i PIFT. Vi har to medarbejdere med i lokalrådet. 

 


